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STANOWISKO NR 2/2022 

RADY MIEJSKIEJ W SŁAWIE 

z dnia 25 sierpnia 2022 r. 

w sprawie: poprawienia bezpieczeństwa na ulicach Słonecznikowej i Chabrowej w 

Lubogoszczy 

Petycja skierowania do Rady Miejskiej w Sławie została przekazana celem rozpoznania do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Komisja zapoznała się z tym ważkim problemem podając, o czym niżej: Priorytetowym zadaniem jest 

uczynienie dla stref zamieszkania miejsc bezpiecznych nie tylko dla osób zamieszkujących ale i dla każdego 

przejeżdżającego przez nie kierowcy. Mając na uwadze niniejsze, została powołana w tym celu Komisja 

składająca się 

z Przedstawicieli Komendy Powiatowej Policji Wydziału Prewencji i Ruchu Drogowego we Wschowie oraz 

Urzędu Miejskiego w Sławie która stwierdziła, że dla tych ulic zgodnie 

z brzmieniem art. 2 pkt 16 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu drogowym – t.j. Dz.U.2022.988 i § 

58 rozporządzenia Ministra Infrastruktury oraz Spraw Wewnętrznych 

i Administracji z 31.07.2002 r. w sprawie znaków i sygnałów drogowych – t.j. Dz.U.2019.2310 jest utworzenie 

strefy zamieszkania z oznaczeniem znakiem informacyjnym D-40 przedstawiającym dom, pojazd i dwie 

postacie grające w piłkę. Z kolei wyjazd z tej strefy będzie oznaczony znakiem D-41 przestawiającym 

przekreślony znak D-40. Strefa ta ma służyć mieszkańcom, wypoczywającym, uczęszczającym do szkół itp. 

zapewniając pieszym, bawiącym się dzieciom maksimum bezpieczeństwa przy zachowaniu swobody ruchu. 

W strefie zamieszkania pierwszeństwo mają piesi, którzy mają prawo poruszać się całą szerokością drogi, 

nie korzystając przy tym z chodnika, natomiast dzieci do lat 7 nie muszą przebywać pod opieką osób 

dorosłych. Samochody mogą wjeżdżać do strefy zamieszkania przy zachowaniu ustalenia pierwszeństwa 

uczestnikom ruchu pieszego, jazdy z prędkością nie większą niż 20 km/h oraz parkowaniu aut wyłącznie na 

wyznaczonych miejscach postojowych. Opracowanie projektu wraz z jego wdrożeniem z wniosku Komendy 

Powiatowej Policji we Wschowie o ustanowienie strefy zamieszkania do września br. pozwoli na 

wyeliminowanie zagrożeń, o których mowa w petycji. Niniejsze stanowisko zostanie przesłane Wnioskodawcy. 

Informuje się, że odpowiedź na petycję skierowaną do ROŚ  w Sławie udzielono pismem z dnia 05.08.2022 r.  
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